

MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 0

Møte: NTNUI Langrenn

Dato: 29.01.2021

Tid: 18:00 – 20:00

Møtested: Zoom

Møteleder: Camilla Lie

Referent: Matias Noren

Innkalt: Camilla Lie, Jakob Mestvedthagen, Matias Noren, Ine Skjellum, Thomas Meinicke, Ingvill Andrea Røed, Henrik Syverinsen, Marcus Braathen, Sigrid Solum, Halvor Landsverk, Martine Sogn-Larssen, Nora Thelma Jevne , Jonas Haugstad Moosmayer , Inka Annie Eb... , Christian Bang, Axel Villanger Bang , Kenneth Mjelde , Håkon Bakke Kjerstad, Jakob Hanserud

Ikke møtt:

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Sladder?
1	Siden sist (v/Alle)
1	Referat:
2	Status erfaringsoverføring (v/Camilla) <ul style="list-style-type: none">- Tilganger<ul style="list-style-type: none">- Klubbadmin- Sportsadmin- Slack- Slack NTNUI Gruppestyrer- Google Calendar- Drive- Mail- Klubbhuset- Hjemmesiden- NTNUI Langrenn på Facebook- Instagram

2	<p>Referat:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Alle verv har fått gjennomført erfaringsoverføringsmøte. - Tilgang gitt til de aktuelle på diverse forum. - Ny web gir tilgang til hjemmesiden, facebook m.m, til nytt styre.
3	<p>Evaluering av 2020 og tips til 2021 (v/Camilla)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Gjennomgang av evalueringen av 2020
3	<p>Referat:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Anbefaler nytt styre å bli flinke til å involvere hverandre i sine arbeidsoppgaver, og hjelpe hverandre dersom noen har mye arbeid til tider. - Alle burde sette seg inn i langrennsgruppa sitt budsjett, for en oversikt over vår økonomi. - Jevnlig sosiale sammenkomster, for å skape godt miljø. - Lagt frem et forslag om å etablere en "forslagskasse", som aktive i langrennsgruppa kan sende inn ønsker til aktiviteter via. - Forslag om underkomiteer både for arrangement og sportslig leder. Verve folk til dette.
4	<p>Sportslig fremover</p> <ul style="list-style-type: none"> - Brainstorm: Noe vi kan gjennomføre nå? - Trening på Zoom, konkurranser, løpeøkter - HK
4	<p>Referat:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sportslig fremover, diskutert muligheter og alternativer for hvordan dette kan gjennomføres. Leder vært i kontakt med kommuneoverlege. Nytt styre planlegger videre i detalj. - Prøve Zoom styrke en gang neste uke for å sjekke opplutning. - Avventer HK til nye retningslinjer foreligger.
5	<p>Slack</p> <ul style="list-style-type: none"> - Varsler - Svare i threads - Bli med på økt: kommentér! Ikke så lett å vite om noen blir med hvis de bare reagerer - Profilbilde i styreslack og fellesslack

5	Referat <ul style="list-style-type: none"> - Bruk slack aktivt. Reager og kommenter, det er lættis.
6	Klær (v/Material) <ul style="list-style-type: none"> - Styrevest/genser - bør bestilles snart om ønskelig
6	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Ny material ser på dette.
7	Oppdatering fra kasserer <ul style="list-style-type: none"> - Digitalisering av regnskapet
7	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Har blitt ført manuelt, men planlegger nå å få ført det mer digitalt.
8	Eventuelt: <ul style="list-style-type: none"> - Styret inn/ut!! Må skje så fort det blir lov :D :D - Status marka rundt. - Birkenbuss
8	Referat: <ul style="list-style-type: none"> - Dette skal skje, blir klikka når det blir lov. - Leder av marka rundt informerte om status for arrangement. Strenge retningslinjer pr dato. Ser på muligheter dersom retningslinjer tillater det. - Avventer dette med birkenbuss. - Nytt styre blir og planlegger nytt møte, gammelt styre kastes ut RIP. - Referent takker for seg.